
معاون وزیر کشاورزی اعلام کرد:

تصویب قیمت گوشت مرغ در آینده 
در حالی که قیمت گوشت مرغ رو به افزایش است و برخی اتحادیه 
های بخش خصوصی قیمت آن را تا کیلویی ۱۱ هزار تومان هم اعلام 
کرده اند، معاون وزیر جهاد کشاورزی ضمن تکذیب این نرخ اعلام کرد 
که قیمت گوشت مرغ هم اکنون بالا نیست و به زودی نرخ مصوب آن 
از سوی ستاد تنظیم بازار ابلاغ می شود.قیمت گوشت مرغ در هفته های 
اخیر روند صعودی به خود گرفته و بر اساس اخرین آمارهای رسمی 
بانک مرکزی نیز افزایش قیمت این محصول پروتئینی هم چنان ادامه 
دارد چراکه متوسط قیمت خرده فروشی هر کیلوگرم گوشت مرغ در 
هفته منتهی به ۱۱ آبان ماه امسال، ۹۶۷۵ تومان بوده است که نسبت 
به هفته قبل از این بررسی ۳.۳ درصد، نسبت به هفته مشابه ماه قبل 
۱.۹ درصد و نسبت به هفته مشابه سال قبل ۳۷.۱ درصد افزایش قیمت 
داشته است.البته روز گذشته مهدی یوسف خانی - رییس اتحادیه پرنده 
و ماهی - در این باره اعلام کرد که قیمت گوشت مرغ به بیش از کیلویی 
۱۱ هزار تومان هم رسیده است اما مرتضی رضایی - معاون وزیر جهاد 
کشاورزی در امور دام - ضمن رد وجود چنین قیمت هایی در بازار، به 
ایسنا گفت: قیمت هر کیلوگرم گوشت مرغ به طور متوسط در کشور 
حدود ۹۷۰۰ تومان و کمتر از کیلویی ۱۰ هزار تومان است و چنین 
قیمت هایی که اعلام می شود، صحت ندارد.وی با بیان این که قیمت های 
کنونی با توجه به افزایش هزینه های تولید مرغداران غیرمنطقی و گران 
نیست، افزود: به زودی نرخ مصوب هر کیلوگرم گوشت مرغ از سوی 
ستاد تنظیم بازار نهایی و ابلاغ می شود که بیش تر از قیمت های رسمی و 
محاسبه شده کنونی در بازار نخواهد بود.رضایی تاکید کرد که هم اکنون 
بیش از ۱۰۵ میلیون قطعه جوجه ریزی در کشور انجام شده که بیشتر 
از ماه های گذشته است و هیچ کمبودی در تولید و عرضه گوشت مرغ 

وجود ندارد.

مبادلات ۴۳ میلیارد دلاری؛ راهگذر اقتصادی 
ایران با محوریت شرقی ها 

رئیس اتاق مشترک بازرگانی ایران و چین: ایران در حال حاضر 
روابط اقتصادی با کشور های روسیه و چین برقرار کرده است.اسداله 
عسگراولادی در گفتگو با رادیو اقتصاد گفت: ایجاد راهگذر اقتصادی 
بین ایران، پاکستان، افغانستان و هندوستان با چین فکر بسیار خوب 
و مهم است.رئیس اتاق مشترک بازرگانی ایران و چین افزود: اگر این 
تصمیم عملیاتی شود بدون شک به اقتصاد ایران در شرایط فعلی بسیار 
کمک شایان توجهی خواهد کرد.وی ادامه داد: ایران به دلیل اخم و 
تخم غربی ها لبخند شرقی ها را پذیرفته و روابط اقتصادی و تجاری 
دراز مدتی به خصوص با چینی ها برقرار کرده است.رئیس اتاق مشترک 
بازرگانی ایران و چین گفت: دو کشور پاکستان و افغانستان علاقه مندند 
به کمک ایران با چین یک قرارداد همکاری اقتصادی داشته باشند.
وی همچنین این حرکت را بسیار مثبت ارزیابی کرد و افزود: پاکستان 
در حال حاضر روابط اقتصادی عمیقی با چین دارد و در عین حال 
چینی ها مبلغ زیادی در بندر گوادر پاکستان سرمایه گذاری کرده 
اند.عسگراولادی تصریح کرد: این سرمایه گذاری ابتدا قرار بود در بندر 
چابهار انجام شود که بنا به دلائل و مشکلاتی سرمایه گذاری مزبور در 
کشور جنبه عملیاتی پیدا نکرد.وی گفت: حال مذاکره بر سر این است 
که چهار کشور ایران، پاکستان، افغانستان و به احتمال زیاد هندوستان 
بتوانند یک کریدور اقتصادی با چین برقرار کنند.رئیس اتاق مشترک 
بازرگانی ایران و چین افزود: هندوستان تاکنون پا پیش نگذاشته ولی از 
سوی سه کشور ایران، افغانستان و پاکستان مذاکرات مقدماتی با چین 
این مذاکرات  امیدواری کرد که  ادامه اظهار  انجام شده است.وی در 
یک تا دو ماه آینده منجر به پروتکل نهایی و همینطور مبادلات بین 
چهار کشور با حداقل تعرفه و نرخ ترجیحی برقرار شود.عسگراولادی در 
مصاحبه با رادیو اقتصاد گفت: این راهگذر یا کریدور منافع اقتصادی 
زیادی برای ایران دارد.وی با اشاره به اینکه ایران در حال حاضر به دنبال 
توسعه اقتصادی با کشورهای روسیه و چین است، افزود: این دو کشور 
سردمداران اقتصاد شرق هستند.رئیس اتاق مشترک بازرگانی ایران و 
چین یادآور شد: مبادلات ایران در شرایط فعلی با چین به مرز ۴۰ 

میلیارد دلار و با روسیه نزدیک به سه میلیارد دلار رسیده است.

مشکل ارزی گریبان گیر صنعت چرم!
عضو هیات مدیره انجمن صنایع چرم ایران با بیان این که از ابتدای 
سال جاری تاکنون قیمت محصولات چرمی در بازار تا ۲.۵ برابر افزایش 
یافته است، گفت: متاسفانه صنایع چرم برای تامین ارز خود از سامانه 
نیما با مشکل مواجه هستند.علی اصغر رستم پور ، با اشاره به جدیدترین 
در  آمده  وجود  به  اتفاقات  از  پس  کرد:  اظهار  وضعیت صنایع چرم، 
بازار ارز به یک باره سرمایه تولیدکنندگان تا یک سوم کاهش یافته و 
بنگاه های تولیدی برای ادامه  فعالیت خود با مشکل مواجه هستند و 
اگر مسائل آنها مدنظر قرار نگیرد و حل نشود، به طور حتم چالش های 
جدی خواهند داشت، هرچند که اگر بتوان مشکلات ارزی آنها را حل 
کرد بخشی از مسائل حیاتی شان برطرف شده است.وی ادامه داد: در 
حال حاضر تولیدکنندگان نمی توانند ارز مورد نیاز خود را از سامانه نیما 
تهیه کنند و با توجه به این که ۷۰ تا ۷۵ درصد مواد اولیه صنایع چرم به 
غیر از پوست که در داخل تهیه می شود، وارداتی است، مشکلات عدیده 
ای برای آن ها به وجود آمده است و هنوز موفق به دریافت ارز از طریق 
سامانه نیما نشده اند.عضو هیات مدیره انجمن صنایع چرم ایران افزود: 
باید بدانیم که اگر این روند ادامه پیدا کند مشکلات آنها دو چندان 
خواهد شد چرا که مجبور هستند ارز مورد نیاز خود را با قیمت بازار 
آزاد خریداری کنند و این مساله بر روی قیمت تمام شده محصولات 
اثرگذار است.رستم پور با اشاره به این که نمی دانیم به چه علت ارز در 
سامانه نیما برای مصارف مورد نیاز تولیدکنندگان ارائه نمی شود، اظهار 
کرد: عدم دسترسی تولیدکنندگان صنایع چرم به ارز سامانه نیما موجب 
شده تا آنها با مشکل جدی مواجه شوند و اگر صنایع چرم نتوانند ارز 
خود را با قیمت سامانه نیما تهیه کنند، به طور حتم فعالیت آنها با 
مشکلات بیشتری همراه خواهد شد.وی خاطرنشان کرد: با توجه به 
گران  شدن پوست و مواد شیمیایی، قیمت محصولات صنایع چرم در 
بازار تا ۲.۵ برابر افزایش یافته و هرچقدر محصولات گران تر شوند، سبد 
خانوار کوچک تر می شود و با توجه به این که پوشاک در اولویت خانوارها 
نیست، به همین دلیل بازار صنایع چرمی در ادامه مسیر خود با رکود 
تورمی بیشتری همراه خواهد شد و کارخانجات آن نیز آسیب های جدی 

می بینند.

ذخیره سازی یک میلیون و یکصدهزار تن برنج
مدیرعامل شرکت غله و خدمات بازرگانی منطقه یک کشور از 
ذخیره سازی بیش از یک میلیون و یکصد هزار تن برنج در انبارها و 
سیلوهای زیر پوشش این شرکت خبر داد.محمود یوسفی در حاشیه 
شده  ذخیره  کالاهای  انبار  از  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  بازدید 
مجتمع شهید مدرس در جمع خبرنگاران اظهار داشت: از نظر ذخیره 
کالا وضعیت خوبی داریم و از نظر میزان ذخایر برای یک سال آینده 
مشکلی در کشور وجود ندارد.وی با بیان این که از نظر نگهداری برنج در 
انبارهای مجتمع شهید مدرس ظرفیت بالایی وجود دارد از ذخیره بیش 
از ۴8 هزار تن برنج در این مجموعه خبر داد و گفت : با دیگر ظرفیت 
های شرکت غله و خدمات بازرگانی منطقه یک کشور، این ظرفیت به 
بیش از ۱۰۰ هزار تن می رسد.وی ظرفیت نگهداری برنج در مجتمع 
شهید مدرس را بیش از ۱۶۰هزار تن اعلام کرد و افزود: با ظرفیت بیش 
از یک میلیون و یکصد هزار تنی نگهداری این محصول در منطقه یک 
کشور، نیاز استان های زیر پوشش شامل تهران و البرز را تا 8 ماه آینده 
پاسخگو است .یوسفی گفت: در صورتی که شرایط ایجاب کند و شرکت 
بازرگانی دولتی تشخیص دهد، ارسال این کالاها به کل نقاط ایران در 
دستور کار می تواند قرار گیرد.مجتمع شهید مدرس با وسعت ۱۵۵ 
هکتار، ظرفیت نگهداری کالایی ۲۲۰ هزار متر مربع به صورت سوله 
ای را دارد که ۱۲۰ هزار تن ظرفیت سیلوی نگهداری گندم است.این 

مجتمع در شهرستان شهریار واقع است. 

اخبار
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انبار  از  بازدید  در  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر 
احتکار شده  اساسی  کالاهای  استراتژیک گفت:  کالاهای 
در شبکه  اند  و ضبط شده  اخیر کشف  ماه  در چند  که 

توزیع و با قیمت رسمی عرضه می شوند.
از  بازدید  در  رحمانی  رضا  صداوسیما،  گزارش  به 
انبارهای نگهداری کالاهای استراتژیک در مجتمع شهید 
مدرس درباره سرنوشت کالاهای احتکار شده که در چند 
در طی  اقلام  این  توزیع  اند گفت:  اخیر کشف شده  ماه 
کالاهای  که  جاهایی  در  و  گیرد  می  صورت  فرآیندی 
با  قضایی  برخورد  ضمن  باشد،  شده  شناسایی  احتکاری 
توزیع  اختیار شبکه  در  کالاها  و صدور حکم،  محتکرین 

قرار می گیرد.
ویژه  حساسیت  به  توجه  با  افزود:  همچنین  وی 
رئیس  و  رهبری  مقام معظم  از جمله  و  مسوولان کشور 
مایحتاج  تامین  از  اطمینان  حصول  در  دولت  و  جمهور 
ذخیره  برای  خوبی  امکانات  اساسی،  کالاهای  و  عمومی 
سازی و تامین این نیازها در کشور و استان های مختلف 

کشور فراهم است.
وزیر صنعت افزود: این کالاهای ذخیره شده، علاوه 
و  دارند  بازار  در  مردم  که  است  فعالیتهایی  و  کالاها  بر 
کشور،  در  داخلی  تولیدات  و  خصوصی  بخش  انبارهای 
طبق روال سابق همچنان به فعالیت خود ادامه می دهند 

و این ذخیره سازی، صرفا برای اطمینان بخشی و تامین 
اقلام مورد نیاز مردم در ماههای پیش روست.

اکنون ذخیره سازی  هم  اینکه  به  اشاره  با  رحمانی 
خوبی از کالاهای مهم و راهبردی در تمام استانهای کشور 
انجام شده است و از این بابت هیچ نگرانی وجود ندارد در 
خصوص بازدیدهای امروز خود از انبار کالاهای راهبردی 
گفت: از حداکثر ظرفیت انبارها استفاده و کالاهایی دپو 
شده که در صورت ضرورت استفاده خواهد شد اما این، 
به معنای ضرورت توزیع این کالاها در بازار نیست و صرفا 
برای اطمینان بخشی است و البته، بسته به شرایط تنظیم 

بازار در هر منطقه، این امکانات و انبارها وجود دارد.
وزیر صنعت همچنین با اشاره به اینکه امکانات ریلی 
و حمل و نقل جاده ای در استان تهران به نحو مناسبی 
فراهم شده و می تواند سایر استان ها را تحت پوشش قرار 
از  به مردم اطمینان می دهیم هیچ مشکلی  دهد گفت: 

بابت تامین کالاهای اساسی در کشور وجود ندارد.
ایران  رحمانی درباره تاثیر تحریم های آمریکا علیه 
کشورها  سایر  با  مناسبات  روی  بر  آن  احتمالی  تاثیر  و 
وجود  حیث  این  از  نشدنی  حل  مشکل  قطعا  گفت:  نیز 
ندارد و پیش بینی و تمهیداتی که وزارتخانه های مختلف 

داشتند، بیش از آن چیزی است که اعلام شده است.
وی افزود: ظرفیت و امکانات ما بیش از این است و 

زیادی همسایه  تعداد  از کشورهایی است که  ایران یکی 
دارد و روابط خوبی با اکثر همسایگان خود داریم.

درصدی   ۱۳ افزایش  از  همچنین  صنعت  وزیر 
گفت:  و  داد  خبر  امسال  نخست  نیمه  در  ایران  صادرات 
با رفع موانع و استفاده از ظرفیت همه مناطق کشور، این 
پیش  نیز  امسال  دوم  نیمه  در  و  است  افزایش  قابل  رقم 
درصد   ۱۳ کم  دست  که  است  این  ما  کارشناسان  بینی 

افزایش در صادرات قابل تحقق است.
و  کنندگان  وارد  ارز  تامین  درباره  همچنین  وی 
کالاهای  ارز  تامین  مساله،  یک  گفت:  صادرکنندگان 
اساسی وارداتی است که در این زمینه با تامین از منابع 
مختلف اعم از درآمدهای نفتی، دولت هیچ مشکلی ندارد 
و ارز مورد نیاز کالاهای وارداتی برای امسال و سال آینده 

تامین شده است.
اولیه  مواد  ارز  تامین  مورد  در  افزود:  رحمانی 
واحدهای تولیدی نیز مشکلی وجود ندارد و جای نگرانی 
نیست و این ارز نیز تامین شده و از طریق وزارت کشور به 

استانداری ها و فرمانداری ها ابلاغ شده است.
وزیر صنعت خاطر نشان کرد: تامین مایحتاج مردم 
و مواد اولیه زنجیره تولید، جزو اولویتهای ماست و در این 

زمینه آنچه به دولت مربوط می شود تامین شده است.
وی همچنین در مورد حمایت از تولید داخل گفت: 

و  تولید  حفظ  داخلی،  تولیدی  واحدهای  از  حمایت  در 
اشتغال موجود هیچ محدودیتی وجود ندارد و میان همه 
دیگر  و  فرمانداران  استانداران،  کشور،  کل  در  همکاران 
حداکثر  باید  که  شده  ایجاد  همتی  و  عزم  دستگاهها 

حمایت را داشته باشند.
اینکه ظرفیت  با بیان  وزیر صنعت، معدن و تجارت 
تولید بسیاری از کالاها بیش از مصرف داخلی است گفت: 
در سالهای گذشته، ظرفیت ایجاد شده بیش از نیاز داخل 
بوده و به همین خاطر در بسیاری از کالاها باید صادرات 
انجام شود ضمن این که حفظ و تامین بازار داخلی اولویت 
ماست و حفظ زنجیره های تولید و تامین مواد اولیه مورد 

مهمی است که باید اجرا شود.
برای  دستگاهها  خوب  تعامل  به  اشاره  با  رحمانی 
گذر از شرایط تحریمی در مورد تامین مواد غذایی مورد 
نیاز مردم افزود: وزارتخانه جهاد کشاورزی در این زمینه 
اقدامات خوبی داشته و وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
اساس  بر  داروها  سازی  ذخیره  و  تولید  در  نیز  پزشکی 

گزارش موجود اطمینان کاملی داده است.
تامین و  را  امکانات لازم  ارز و  نیز  افزود: دولت  وی 
سایر دستگاهها اعم از وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی، 
استانداری ها، وزارت کشور و بانک مرکزی حمایت های 

لازم را انجام داده اند. 

رئیس سازمان چای کشور گفت: استقبال مردم از چای ایرانی در سالهای 
اخیر سبب شده تمامی چای تولید داخل در کشور به مصرف برسد و یا حتی 
انبارها  در  کالا  این  رسوب  با  گذشته  سالهای  همانند  بنابراین  و  شود  صادر 

مواجه نیستیم.
از  افزود: امسال ۲۵ هزار و ۳۶۶ تن چای خشک  »حبیب جهان ساز« 
برگ سبز تولید داخل استحصال شده که به دلیل کیفیت بالا بخش عمده آن 

به مصرف بازار داخلی و بخشی به بازارهای صادراتی عرضه شده است.
چای  مصرف  سرانه  از  چهارم  یک  تنها  ایرانی  چای  اینکه  اعلام  با  وی 
در کشور را در بر می گیرد، توضیح داد: در دهه های گذشته مردم آشنایی 
چندانی با چای ایرانی نداشتند و بیشتر جامعه از چای وارداتی استفاده می 
کردند اما اکنون با تولید کیفی این محصول و فرهنگ سازی، مصرف آن در 
روی دست  ایرانی  اکنون چای  که  جایی  تا  کرده  پیدا  افزایش  داخل کشور 

چایکاران و تولیدکنندگان چای خشک باقی نمی ماند.
وی تصریح کرد: طبق آمارها اکنون نیاز چای کشور بیش از ۱۰۵ هزار 
تن است که نزدیک ۲۵ هزار تن آن از محل تولید داخل و بیش از ۷۵ هزار 

تن آن از محل واردات تامین می شود.
رئیس سازمان چای کشور بر این باور است که چای خشک تولید داخل 
همانند سایر محصولات دیگر همچون برنج به دلیل پتانسیل اقلیمی مناطق، 
ظرفیت باغ ها، سطح زیرکشت و محدودیت منابع آبی نمی تواند به طور ۱۰۰ 

درصد در داخل کشور تولید شود.
»واردات چای خارجی جلوی تولید چای ایرانی را نگرفته بلکه ظرفیت 
تولید داخل به همین میزان است؛ سازمان چای برنامه افزایش تولید در واحد 
سطح را در دستور کار دارد زیرا امکان توسعه اراضی سطح زیرکشت باغ های 

چای وجود ندارد.«
چای،  های  باغ  سطح  واحد  در  تولید  افزایش  طرح  افزود:  ساز  جهان 
اصلاح و توسعه زنجیره تولید صنعت چای، اعتبار، مکانیزاسیون، اصلاح باغ ها، 
برندسازی، بازار، اصلاح و بازسازی کارخانجات چای و صندوق توسعه حمایت 
مالی، تامین منابع مالی و تولید پایدار زنجیره چای تهیه شده است تا توجیه 

اقتصادی داشته باشد.
 ۲۰۰ و  هزار   ۲۵ کشور  شمال  چای  های  باغ  زیرکشت  سطح  »اکنون 

هکتار است که نمی توان بیش از این افزایش داد.«
چای  سبز  برگ  تضمینی  خرید  با  دولت  گفت:  چای  سازمان  رئیس 
این  تولید  رونق  توانسته سبب  اخیر  های  در سال  پول  موقع  به  پرداخت  و 
محصول شود تا جایی که سهم دولت که ۱۲۶.۷ میلیارد تومان بود، به حساب 
چایکاران واریز شد و حتی 8۶ درصد از طلب کارخانجات چای نیز پرداخت 

شده است.
به  چای  سازمان  بدهی  تومان  میلیارد   ۱۲ تا   ۱۰ ساز،  جهان  گفته  به 

کارخانجات باقی مانده که پرداخت خواهد شد.
تومان  میلیارد  از ۲ هزار  بیش  را  مالی صنعت چای کشور  وی گردش 
عنوان کرد و ادامه داد: امسال نزدیک ۹ هزارتن چای خشک صادر شده که 
قیمت هر کیلوگرم آن حداقل بین ۱.۵ تا دو دلار است و می تواند بیش از ۲۰ 

هزار دلار ارزآوری داشته باشد.
وی درباره تبلیغ رایگان چای ایرانی در صدا و سیما برای گرایش بیشتر 
به مصرف آن گفت: اکنون چای ایرانی روی دست تولیدکنندگان باقی نمی 
افزایش  را  تولید  باید  تبلیغ  در صورت  باشد؛  رایگان  تبلیغ  نیازمند  که  ماند 

بدهیم که این امر میسر نیست.

»البته همه به دنبال تبلیغ رایگان هستند و اگر صدا و سیما پتانسیل 
تبلیغ و ترویج تولید، مصرف، سلامت همه تولیدهای داخلی را داشته باشد، 

می توانیم فرهنگسازی مصرف کالای ایرانی را داشته باشیم.«
وی درباره وضعیت کارخانجات نیز گفت: اکنون ۱۵۱ کارخانه تولید چای 
خشک در شمال کشور فعال است که چای را با حداقل ۳۰ نشان تجاری در 
بازار عرضه می کنند بنابراین شرایط کارخانجات تولید کننده چای خشک نیز 

وضعیت مناسبی برخوردارند.
چای ایرانی یکی از طبیعی ترین چای های تولیدی جهان است که به 
زیاد،  بارش  شیبدار،  اراضی  در  کشت  هوایی،  و  آب  و  اقلیمی  شرایط  دلیل 
زمستان های سرد و یخبندان )با از بین رفتن آفات( از هیچ نوع سمی برای 

مبارزات شیمیایی در تولید آن استفاده نمی شود.
پیش  سال  هزار  پنج  حدود  و  چین  در  بار  نخستین  برای  چای  بوته 
شناخته شد که به تدریج خواص درمانی آن کشف و علاوه بر آن برای مصارف 

رنگ آمیزی نیز استفاده می شد.
»محمدمیرزا کاشف السلطنه« مشهور به چایکار در سال ۱۲۷۴ هجری 
شمسی به عنوان ژنرال کنسولی ایران وارد بمبئی شد و در زمان بازگشت خود 
در سال ۱۲8۵ شمسی مقداری تخم چای را به همراه چهار هزار گلدان چای، 
ریشه  کافور،  گنه،  گنه  انبه،  میخک، هل،  فلفل،  دارچین،  کنف،  تخم  قهوه، 

زردچوبه، زنجبیل تهیه و به ایران وارد کرد.
کاشف السلطنه در آن زمان تخمین زد که کشت چای نه تنها کشور را 
در مدت ۱۰ تا ۱۲ سال می توانست در تولید این محصول خودکفا کند، بلکه 

یک محصول بهادار برای تحول اقتصاد ایران بود.
کاشف السلطنه نخستین مردی بود که کشت چای را در ایران رواج داد 

به همین دلیل »پدر چای ایران« خوانده شد.
همچنین برای تقویت صنعت چای کشور در سال ۱۳۳۷ سازمان چای 
کشور تاسیس شد اما به دلایل مختلف برای مدتی این سازمان منحل و به 

طور مجدد در سال ۱۳8۹ برای احیای صنعت چای کشور راه اندازی شد.

بر  تاکید  با  ایران  در  آلمان  فدرال  جمهوری  سفیر 
های  تحریم ها همکاری  به  توجه  بی  آلمان  دولت  اینکه 
خود را با ایران ادامه خواهد داد، از تسهیل فرایند صدور 

ویزا و حضور شرکتهای ایرانی در آلمان خبرداد.
تجارت،  و  معدن  صنعت،  وزارت  گزارش  به 
میشائیل کلور برشتولد در دیدار با معاون وزیر صنعت 
های  شهرک  و  کوچک  صنایع  سازمان  مدیرعامل  و 
دولت  که  کنونی  مشکلات  از  گفت:  ایران،  صنعتی 
اما  باخبریم،  است  کرده  درست  ایران  برای  آمریکا 
توافق  بر  این سیاست ها همچنان  علیرغم  آلمان  دولت 

خود در برجام پایبند است.
وی با اشاره به تفاهم نامه اخیر منعقد شده با آلمان، 
تداوم  برای  را  مفیدی  بستر  نامه  تفاهم  این  کرد:  اضافه 

همکاری ها فراهم آورده است.
برشتولد با بیان اهمیت جایگاه SME ها)صنایع خرد 
و متوسط(، گفت: تکیه گاه حقیقی اقتصاد آلمان همین 

SME ها هستند و با تمام توان و کمال میل از همکاری 

SMEهای دو کشور استقبال می کنیم.

سفیر جمهوری فدرال آلمان در ایران سرمایه گذاری 
و  افزود: خلاقیت  و  دانست  کار درستی  را  SMEها  روی 
نوآوری از سوی همین SMEها عملی می شود و SMEها 

فرصت های بازار را به خوبی درک می کنند.
مدیرعامل  نجفی  صادقی  همچنین  دیدار  این  در 
با  ایران  صنعتی  شهرکهای  و  کوچک  صنایع  سازمان 
 SME اشاره به اینکه بیش از ۹۰ درصد از صنایع کشور
ها هستند و انتظار داریم در این مقطع دولت آلمان این 
صنایع را حمایت کند، گفت: وزیر جدید صمت بر اهمیت 
آموزش و استفاده از تکنولوژی روز دنیا تاکید دارد که در 
با  آموزشی  در حوزه های مختلف  توانیم  راستا می  این 

آلمان همکاری داشته باشیم. 
خواهرخواندگی  زمینه  در  اینکه  بیان  با  نجفی 
هامبورگ با تبریز و برقراری پروازهای هامبورگ - تبریز 

سفرای آلمان نهایت همکاری را با ما داشتند، بر جایگاه 
انتظار  افزود:  اقتصاد دو کشور تاکید کرد و  SME ها در 

داریم تا در سفارت کسی را تعیین کنید که در خصوص 
SMEها با ما همکاری جدی داشته باشد.

شدن  کم  به  ویژه  توجه  خواستار  ادامه  در  نجفی 
ایران   SME شرکت های  حضور  برای  ویزا  صدور  زمان 
در نمایشگاه های آلمان و یا شرکت آن ها در دوره های 
آموزشی کوتاه مدت این کشور شد و گفت: سفیر آلمان 
در سفرهای استانی خود در کشور ما از واحدهای تولیدی 
کوچک و متوسط مستقر در شهرک ها و نواحی صنعتی 

بازدید به عمل آورد.
وی همچنین یادآور شد: انتظار داریم تا شرکتهای 
آلمانی در نمایشگاه SME های ما که سال آینده برگزار 

می شود، جهت برقراری ارتباط بیشتر شرکت کنند.
باید  اینکه  بیان  با  ادامه  در  صمت  وزیر  معاون 
متوسط  و  کوچک  صنایع  حوزه  در  ایران  واقعیت های 

اروپایی منتقل شود، تصریح کرد: در دنیا  به کشورهای 
ما  اما  دارد،  وجود  آمریکا  مانند  خواه  زیاده  کشورهای 
دولت  از  و  کنیم  کار  در شرایط سخت  داریم که  عادت 

آلمان انتظار داریم که در کنارمان باشد.
نجفی در بخش دیگری از سخنان خود با تأکید بر 
در  آلمانی  برای حضور  لازم  بسترهای  کردن  مهیا  لزوم 
ایران، تصریح کرد: البته که اقتصاد دستوری نیست و ما 
باید بستر لازم را برای حضور آلمانی در ایران فراهم آوریم 
و اگر بخش خصوصی دو کشور به هم نزدیک شود، این 

بستر فراهم خواهد شد.
گفتنی است که میشائیل کلور_برشتولد نیز در پایان 
این دیدار گفت: در حال رفع مشکلات مربوط به صدور 
ورود  تسهیل  برای  فرآیند  این  زمان  کردن  کم  و  ویزا 
آنها  یا شرکت  آلمان  نمایشگاههای  ایرانی در  شرکتهای 
در دوره های آموزشی کشورمان از طریق افزایش ظرفیت 

پذیرش درخواستها هستیم.

رحمانی در بازدید از انبار کالاهای 
استراتژیک اعلام کرد؛

توزیع کالاهای 
 احتکاری 

با قیمت رسمی

معاون وزیر صنعت:

سازمان حمایت، 
 نظارت بر 
 بازار را 
تشدید می کند

رئیس سازمان چای:

چای ایرانی در انبارها رسوب نمی کند

سفیر آلمان اعلام کرد:

پایبندی آلمان به همکاری با ایران

رئیس سازمان حمایت از مصرف کنندگان و تولیدکنندگان 
این  نظارت  تشدید  از  گرانفروشی،  های  گزارش  به  توجه  با 
سازمان بر بازار کالا خبر داد و گفت:  در این رابطه گزارش های 

روزانه تهیه می شود.
بازار  بر  بیشتر  نظارت  ضرورت  درباره  نوابی  سیدمحمود 
افزود: طرح تشدید بازرسی ها در ۳۱ استان از بهمن ماه سال 
گذشته ابلاغ شده و با همکاری گشت های مشترک با تعزیرات 

حکومتی در جریان است.
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: میزان کارکرد 
همکاران ما در استان ها نسبت به هفت ماه سال گذشته به طور 
کامل در حوزه مبارزه با قاچاق کالا و بازرسی ها مشخص است.
وی درباره چرایی نامشخص بودن اثربخشی این نظارت ها 
برای مردم توضیح داد:  »ما هم برخی از گرانی ها را می بینیم؛ 

این است که مکانیزم رسیدگی به تخلفات جریان  دلیل اصلی 
عادی خود را طی می کند.«

نوابی ادامه داد: برخی از کالاهای اساسی از اقلام »بازرس 
محور« ماست؛ برخی کالاها نیز »شکایت محور« است و مردم 
باید در این زمینه کمک کنند؛ سامانه ۱۲۴ به طور ۲۴ ساعته 

در اختیار آنها قرار دارد.
و  کنندگان  تولید  از  حمایت  سازمان  اطلاعیه  براساس 
مصرف کنندگان، شهروندان می توانند با شماره تلفن های ۵۴ 
و ۲۶۲۰۰۰۵۳ برای راهنمایی و هماهنگی نحوه ارایه اطلاعات و 
ثبت قیمت اقدام تماس گرفته و همچنین تخلف ها را از طریق 

سامانه ۱۲۴ برای پیگیری اطلاع دهند.
این مقام مسئول در وزارت صنعت، با یادآوری فرآیند دادگاه 
بدوی، تجدیدنظر و امکان اطاله ای که در این چارچوب فراهم 

می شود، افزود: بیشترین اثربخشی در گشت های مشترک است 
که قاضی تعزیرات حضور دارد و بلافاصله جریمه می کند.

»نکته دیگر اینکه در قوانین ما توقف تخلف تا صدور حکم 
وجود ندارد.«

از  حمایت  سازمان  امسال،  خرداد   ۳۱ ایرنا،  گزارش  به 
قیمت  ثبت  ای  اطلاعیه  در  کنندگان  مصرف  و  تولیدکنندگان 
کالاها و خدمات بهره مند از نرخ ارز رسمی در سامانه ۱۲۴ را 

الزامی خواند.
همچنین سازمان های حمایت از مصرف کنندگان و تولید 
 ۱8 در  مشترکی  اطلاعیه  در  حکومتی  تعزیرات  و  کنندگان 
اردیبهشت ماه امسال با این دلیل که تامین و پرداخت ارز برای 
هرگونه  ممنوعیت  بر  است،  شده  تعریف  قانونی  مصارف  همه 
افزایش قیمت کالا و خدمات به بهانه تغییر نرخ ارز تاکید کردند.


